

No. 39987. Multilateral

EUROPEAN CONVENTION ON THE NON-APPLICABILITY OF STATUTORY LIMITATION TO CRIMES AGAINST HUMANITY AND WAR CRIMES. STRASBOURG, 25 JANUARY 1974 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2245, I-39987.*]

DECLARATION

Netherlands (in respect of the Caribbean part of the Netherlands (the Islands of Bonaire, Sint Eustatius and Saba))

*Notification deposited with the Secretary-General of the Council of Europe:
9 January 2012*

Date of effect: 10 October 2010

Registration with the Secretariat of the United Nations: Council of Europe, 22 June 2012

N° 39987. Multilatéral

CONVENTION EUROPÉENNE SUR L'IMPRESCRIPTIBILITÉ DES CRIMES CONTRE L'HUMANITÉ ET DES CRIMES DE GUERRE. STRASBOURG, 25 JANVIER 1974 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2245, I-39987.*]

DÉCLARATION

Pays-Bas (à l'égard de la partie caribéenne des Pays-Bas (les Îles de Bonaire, Saint-Eustache et Saba))

*Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général du Conseil de l'Europe :
9 janvier 2012*

Date de prise d'effet : 10 octobre 2010

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :
Conseil de l'Europe, 22 juin 2012*

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

The declaration made by the Kingdom of the Netherlands at the time of acceptance of the Convention, on 25 November 1981, is confirmed for the Caribbean part of the Netherlands (the islands of Bonaire, Sint Eustatius and Saba). The declaration remains valid for the European part of the Netherlands.

[TRANSLATION – TRADUCTION]¹

La déclaration formulée par le Royaume des Pays-Bas lors de l'acceptation de la Convention, le 25 novembre 1981, est confirmée pour la partie caribéenne des Pays-Bas (les îles Bonaire, Sint Eustatius et Saba). La déclaration reste valide pour la partie européenne des Pays-Bas.

¹ Translation provided by the Council of Europe – Traduction fournie par le Conseil de l'Europe.